

欧盟一致性声明

EU Declaration of conformity

制造商:

of the manufacturer

Andreas Hettich GmbH • Föhrenstrasse 12 • D-78532 Tuttlingen • Germany

兹在此全责声明,所述设备:

设备类型

实验室离心分离机

名称

ROTOFIX 46 / ROTOFIX 46 H

包括所属技术文档配件列表所述的、与设备一起进行了 合格评估的配件,

符合指令 2014/35/EU (低压指令) 对在特定电压极限 内使用的电气设备的要求。

此外还适用下列欧洲指令和法规

- 机械指令 2006/42/EC,
- 电磁兼容性指令 2014/30/EU,
- 依据 DIN EN 61326-1:2018 的电磁兼容性分类: A 类 (不适用于工业环境)
- 2011/65/EC "RoHS 指令" (无认证机构参与)
- (EC) 1907/2006 "REACH 法规" (无认证机构参与)

应用的标准:

参见应用标准列表,它是技术文档的组成部分。

We hereby declare under our responsibility that the designated device:

Type of device Laboratory centrifuge

Name

ROTOFIX 46 / ROTOFIX 46 H

and its accessories, which are listed in the related technical documentation and whose conformity has been assessed together with the device,

complies with the Directive 2014/35/EU (Low Voltage Directive) relating to electrical equipment designed for use within certain voltage limits.

The following additional European directives, ordinances and standards have been applied

- Directive 2006/42/ EC on machinery,
- Directive 2014/30/ EU on electromagnetic compatibility,
- EMC-class according to DIN EN 61326-1:2018: class A (not for use in industrial area)
- 2011/65/EC "RoHS Directive" (without involvement of a notified body)
- (EC) 1907/2006 "Regulation on REACH" (without involvement of a notified body)

Standards applied:

See the list of applied standards that forms part of the technical documentation.

Tuttlingen, 25.11.2024

Klaus-Günter Eberle

总经理, Chief Executive Officer